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Concept-notulen Presidium
Datum 04-07-2022
Tijd 19.00 – 20.35 uur
Locatie MBG001
Voorzitter F. Streng (burgemeester)
Secretaris
Aanwezig

A. Reus (griffier)
M. Hoogewerf (HvM) (ter vervanging T. Berlijn)
E. v.d. Bosch (CDA)
L. Plekker (GB) 
J. Stam (VVD)
T. Beuker (Morgen!) 
G. Mos (D66) 
B. Huisman (GroenLinks)
S. Visser (CU)
A. Griekspoor (gemeentesecretaris)(adviseur) 

Ag.pt. Onderwerp
1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur. 

2 Vaststellen agenda
Op verzoek van M. Hoogewerf vervalt het onderwerp Agenderings-
verzoeken raad (ag.pt. 10).
Het onderwerp Bestuurskracht (ag.pt. 8) wordt in beslotenheid 
behandeld. 
De agenda wordt met inachtneming van deze wijziging vastgesteld.  

3.a Vaststellen besluitenlijst presidium d.d. 13 juni 2022 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 

3.b Actielijst presidium d.d. 4 juli 2022
A. Reus meldt het volgende.
➢ Pt. 185 (beleidskader Jeugd) wordt geschrapt indien dit onderwerp 

voor 28.9 geagendeerd wordt in de RRB.
➢ Pt. 187 (cie. fractievergoedingen): HvM geeft nog door wie zal 

deelnemen in de commissie. 
➢ Pt. 189 (werkconferentie, 2-daagse): wordt besproken bij ag.pt. 8 

(bestuurskracht).
➢ Pt. 190 (kennismaking RKC): wordt 8 september na projectentour 

(20.30 uur) georganiseerd.
➢ Ptn. 192/193 (debattraining en voorzitterstraining): in oktober zal 

een datum worden gezocht, omdat alle maandag- en 
donderdagavonden in september al zijn volgepland. 

4.a Terugblik op de raads- en commissievergaderingen (mondeling)
13-06 Informatiebijeenkomst prestatieafspraken wonen: geen 
bijzonderheden. 
16-06 Raadscommissie: G. Mos vindt het niet gewenst dat er wordt 
geapplaudiseerd bij onderwerpen. 
23-06 Informatiebijeenkomst GVVP: geen bijzonderheden. 
23-06 Raadsvergadering
➢ Last minute amendement/mondeling amendement: proberen te 

voorkomen; raadsleden moeten zich kunnen voorbereiden.
En áls mondelinge amendementen nodig zijn: zo mogelijk in overleg 
met de griffie opstellen (wordt nl. onderdeel van het besluit!).

➢ Verzoeken vlak voor de start van een vergadering aan de griffie: 
s.v.p. er rekening mee houden dat de griffie kort voor de vergadering 
geen mogelijkheden heeft om te ondersteunen.  
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➢ Raadsleden worden verzocht om voorafgaande aan de vergadering de 
presentielijst tekenen (tafel achter de voorzitter); dat voorkomt een 
rommelige/te late start van de raadsvergadering;

➢ Raadsleden worden verzocht tijdig naar de raadzaal te gaan, zodat 
de vergadering om 19.30 uur kan starten.  

➢ Interrupties door alle raadsleden in de 2e termijn zijn toegestaan, 
maar het gebruik is dat uitsluitend de woordvoerder interrumpeert.

27-06 Informatiebijeenkomst Sociaal Domein in Balans
➢ S. Visser had een andere verwachting van de bijeenkomst, mede door 

het debat over een motie in de raad van 23 juni over het Sociaal 
Domein. Vragen die zij heeft over de resultaten die bereikt zijn, zijn 
niet beantwoord. Wel werd een overzicht gegeven van de stand van 
zaken wat betreft de uitvoering van het project; de presentatie 
hierover ontvangt S. Visser graag nog. Verder werd aangegeven dat 
het nog 1,5 jaar duurt voordat inhoudelijke gegevens beschikbaar 
zijn. De bijeenkomst bleef op technisch niveau; politieke informatie 
kwam niet beschikbaar; ze wijst erop dat zij wel wil kunnen reageren 
op vragen die inwoners haar stellen. S. Visser is weinig opgeschoten 
met de bijeenkomst. 
Aan de orde kwam voorts “dat de puinhoop nog groter is dan 
gedacht”. G. Mos vindt dat dergelijke terminologie niet zou moeten 
worden overgenomen. 

➢ Ook J. Stam had andere verwachtingen; onduidelijk is welk resultaat 
het project oplevert. Verder is het handig als presentaties vooraf 
worden toegestuurd; dan kunnen deelnemers vooraf hun vragen 
formuleren. 

➢ B. Huisman vond de bijeenkomst wel nuttig; duidelijk is wanneer de 
raad wat kan verwachten. 

➢ E. v.d. Bosch heeft eveneens positieve geluiden gehoord. 
➢ L. Plekker wijst op het doel van het project, nl. financiën onder 

controle krijgen; dat is wat de raad gevraagd heeft en waar de 
bijeenkomst over ging. 

30-06 Raadscommissie:
➢ B. Huisman heeft begrepen dat gerefereerd is aan uitspraken die hij 

zou hebben gedaan in de raad. Hij was echter niet in de 
commissievergadering aanwezig om hierop te reageren; dat stelt hij 
niet op prijs. S. Visser geeft aan dat het de bedoeling is geweest om 
inhoudelijk van gedachten te wisselen over het sociaal domein.

➢ Afvloeiingsregeling-vraag: deze vraag kan als commissievraag worden 
uitgezet; het college kan deze vraag vertrouwelijk beantwoorden. 

4.b Mededelingen uit Werkgeverscommissie (mondeling) 
De WGC in nieuwe samenstelling is voor het eerst bijeen geweest. B. Huisman 
doet de volgende mededelingen:
➢ het karakter van de eerste vergadering was m.n. 

introductie/overdracht; 
➢ de discussie over loonsom griffie (zoals door vorige WGC 

aangekondigd) krijgt een vervolg;
➢ op 5 oktober vindt een workshop voor alle WGC’s in West-Friesland 

plaats;
➢ op de griffie is een vacature van 4 uur ontstaan: de interne 

procedure heeft geen kandidaten opgeleverd. Het betreft m.n. ICT- 
taken;

➢ C. Selders is tot voorzitter van de WGC gekozen.

5 Regionale raadsledenbijeenkomst; terugblik/vooruitblik
Er wordt gewerkt aan de agenda’s voor de bijeenkomsten na het zomerreces.
Vooralsnog is het beeld als volgt:
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Verwachte onderwerpen voor 28 september
• Regionaal beleidskader Jeugd (incl Thuis voor Noordje)
• Regionale urgentieverordering
• Inburgering OF Ontwikkelingsbedrijf NHN**

*Met deze verordening kunnen de gemeente bepalen welke groepen 
voorrang mogen krijgen op een sociale huurwoning. De regio kent nu een 
regeling waarin veel groepen voorrang krijgen. In de regionale 
raadsledenbijeenkomst wordt onderzocht voor welke optie draagvlak is. De 
huidige regeling verloopt in juli
** Presentatie Esther Zijl (nieuwe directeur OD). Welke werkzaamheden voert 
het OD voor de regio Westfriesland uit? Kennismaken met het OD, op welke 
dossiers werken we bovenregionaal samen.

Verwachte onderwerpen voor 26 oktober:
• duurzaamheid***

***Energieneutraal Westfriesland wat betekent dat? Welke effecten hebben 
duurzame opwek van zon- en windenergie en warmte op de omgeving en de 
netwerkinfrastructuur? Toelichting op de Regionale Energiestrategie, 
Energieneutraal Westfriesland en de plannen voor het versterken van het 
elektriciteitsnetwerk van Liander. Ook geven we een toelichting welke 
besluitvorming de raad dit jaar kan verwachten hierover, waaronder een 
regionaal kader voor duurzame energieopwekking.

6 Bestuurlijke termijn agenda periode v.a. juli 2022 
Opmerkingen:
➢ S. Visser: vraagt zich wederom af of in deze BTA de middelen en de 

werklast met elkaar in evenwicht zijn. Wederom vraagt zij om een 
reële BTA. Op basis van dit document kunnen geen inhoudelijke 
keuzes worden gemaakt. A. Griekspoor zegt dat er wel verbeteringen 
zijn, maar nog niet alle sturingsinformatie is zichtbaar gemaakt. S. 
Visser wil onderscheid zien in zaken (aanbod) die wettelijk verplicht 
zijn en zaken waar keuzes gemaakt kunnen worden. Verder verwacht 
zij dat de collegewisseling van invloed zal zijn op de BTA. 

➢ L. Plekker wijst erop dat deze keuzes niet door het college maar door 
de raad gemaakt dienen te worden; het college dient de raad 
hiervoor in positie te brengen. 

F. Streng concludeert dat er nog verbeteringen nodig zijn in de BTA.
Het presidium besluit de voorgelegde BTA juli 2022 e.v. vast te stellen; 
gezien de besluitvorming onder pt. 7.a wordt het onderwerp “Normenkader, 
controleverordening en financiële verordening i.h.k.v. invoering 
rechtmatigheid” verschoven naar de cyclus oktober. 

7.a Voorstel commissieagenda's, themabijeenkomsten en andere 
bijeenkomsten raad periode juli-september 2022
Het volgende wordt ingebracht: 
➢ T. Beuker denkt dat in Q4 onderwerpen worden geagendeerd 

waardoor vergaderen op locatie een goede optie zou zijn.
➢ Het aanbod in september is omvangrijk. In verband daarmee wordt 

afgesproken dat een uitloopmoment voor de raadsvergadering zal 
worden gereserveerd. (AR: hiervoor wordt 3 oktober gereserveerd, 
voorafgaande aan Informatiebijeenkomst Sociaal Domein in Balans);

➢ Mogelijk dient het onderwerp “Zienswijze jaarrekening 2021 ABWF” 
nog aan de agenda voor 15 september te worden toegevoegd. 

Het presidium besluit vervolgens: 
a. de volgende concept-agenda’s voor de raadscommissie-vergaderingen 

van 15 en 22 september vast te stellen: 

 15 september
Tijd Nr. Onderwerp tijd in
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 22 september

*indien een RTG wordt aangevraagd, worden de tijden met een half uur 
verschoven.
**er zijn twee buren die zienswijzen gaan indienen; niet bekend is of zij 
gebruik maken van het recht tot inspreken. Als dat het geval is, zal gestart 
worden met dit punt onder het blok “ruimte” (21.15 uur). 
***ingeschatte tijd is een raming; nadere informatie van de organisatie is niet 
bekend.

b. kennis te nemen van onderstaande voorlopige agenda voor de 
raadscommissie van 6 oktober; 

6 oktober

min.
0. Ronde tafel*

19.30 1. Opening --
19.30 2. Vaststelling agenda --
19.30 3. Spreekrecht 5 
19.35 4. Vaststellen besluitenlijst --
19.35 5. Vaststellen toezeggingenlijst 5 
19.40 6. Bestuurlijke termijnagenda (BTA) --
19.40 7. Actieve informatie 10 
19.50 8. RAADSBREED --
19.50 8.1 Meicirculaire gemeentefonds 2023 30
20.20 9. BESTUUR&MIDDELEN --
20.20 9.1 Aanwijzen AB-leden in gemeenschappelijke 

regelingen
5

20.25 9.2 RKC-onderzoek informatieveiligheid 50
21.15 10. RUIMTE --
21.15 10.1 Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP) 50
22.05 10.2 Verklaring van geen bedenkingen 

omgevingsvergunning Wings of Change Schoolweg 
4 Andijk**

30

22.35 10.3 Rvs Vaststelling bestemmingsplan Gemeentewerf 
Abbekerk

15***

22.50 11. Sluiting -

Tijd Nr. Onderwerp tijd in
min.

0. Ronde tafel*
20.30 1. Opening --
20.30 2. Vaststelling agenda --
20.30 3. Spreekrecht 5 
20.30 4. SAMENLEVING --
20.30 4.1 Rvs Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (IHP) 

2020-2036
60

21.30 4.2 Nota Wonen en zorg 2022 40
22.10 4.3 Benoemen leden raad van Toezicht Openbaar 

onderwijs Present 
5

22.15 5. Sluiting --

Tijd Nr. Onderwerp
0. Ronde tafel*

19.30 1. Opening --
19.30 2. Vaststelling agenda --
19.30 3. Spreekrecht 5 
19.35 4. Vaststellen besluitenlijst --
19.35 5. Vaststellen toezeggingenlijst 5 
19.40 6. Bestuurlijke termijnagenda (BTA) --
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c. dat voor geen van de onderwerpen gebruik wordt gemaakt van de 
mogelijkheid om: 
➢ actief uit te nodigen;
➢ op locatie te vergaderen;
➢ het college te verzoeken om voorafgaande aan de 

commissievergadering een informatiebijeenkomst te organiseren.
Ook wordt niet om het organiseren van werkbezoeken verzocht. 

19.40 7. Actieve informatie 10 
19.50 8. SAMENLEVING --
19.50 8.1 Integrale crisisdienst Jeugd vanaf 2023 30
20.20 9. RUIMTE --
21.10 9.1 Programma Stedelijk Water en Riolering 2023-

2027 (vh. Gemeentelijk Rioleringsplan)
50

22.00 9.1 Rvs Vaststelling bestemmingsplan ‘Andijk - 
Beldersweg 25’

15

22.15 10. BESTUUR&MIDDELEN
22.15 10.1 Normenkader, controleverordening en 

financiële verordening ihkv invoering 
rechtmatigheid

15

22.30 10.2 Fractievergoedingen Q1 2022 10
22.40 11. Sluiting --

7.b Informatiebijeenkomsten; nieuw aanbod 
Er zijn diverse verzoeken om informatiebijeenkomsten te organiseren ontvangen:
➢ de RKC wil voor de raden van Opmeer en Medemblik een gezamenlijke 

informatiebijeenkomst organiseren over het rapport “informatieveiligheid” 
dat eind augustus/begin september wordt aangeboden. 
S. Visser vraagt zich af of het wenselijk is dat slechts twee van de 
deelnemers aan DeSom bij de bijeenkomst worden uitgenodigd. F. Streng 
geeft aan dat in het AB van DeSom afspraken zijn gemaakt over de wijze 
waarop andere deelnemers wensen om te gaan met het rapport. Ook geeft 
hij aan dat de bevindingen reeds nu aanleiding hebben gegeven voor 
maatregelen, gezien het urgente karakter en het belang van de 
informatieveiligheid. S. Visser vraagt zich af of de raad hier niet bij 
betrokken had moeten worden. 
Besluit: informatiebijeenkomst op 12 september fysiek organiseren in 
Medemblik; aanvang 19.30 uur. De bijeenkomst is besloten. 

➢ voor raadsleden van de gemeente Hollands Kroon en Medemblik organiseren 
de colleges van HK en Medemblik op 12 oktober een informatiebijeenkomst.  
Doel: raads- en commissieleden informeren en bijpraten over de laatste 
ontwikkelingen over het Buitendijkse Plan Wieringerhoek. In dit plan komen 
natuurontwikkeling, recreatie en duurzame energieopwekking samen. Fysiek 
bijeenkomen heeft de voorkeur, dan is er voldoende ruimte om het verhaal 
te vertellen, maar ook ruimte om vragen te stellen en te beantwoorden. Het 
consortium is bij de avond aanwezig en verzorgt een deel van de presentatie. 
De colleges willen ook raadsleden van de gemeente Enkhuizen en leden van 
Provinciale Staten uitnodigen voor deze bijeenkomst. De bedoeling is dat de 
bijeenkomst in de raadzaal van Medemblik wordt georganiseerd, aanvang 
20.00 uur. 
Besluit: de bijeenkomst wordt fysiek georganiseerd.

➢ de informatiebijeenkomsten voor het onderwerp Sociaal Domein in balans die 
voor 3 oktober en 19 december staan gepland, worden fysiek georganiseerd.

➢ op 21 september a.s. zal ’s middags een regionaal bezoek bij WerkSaam 
worden georganiseerd.    

8 Bestuurskracht (besloten) 
Dit onderwerp wordt in beslotenheid behandeld. 
Er is een afzonderlijk verslag van dit besloten deel beschikbaar. 



Pagina 6

9 Agenda raad 11 juli en 14 juli
Het presidium besluit in te stemmen met de voorlopige agenda’s van de
raadsvergadering van 11 en 14 juli. 
S. Visser en B. Huisman zijn ontevreden over de verspreiding van De Medemblikker. 

10 Agenderingsverzoeken raad (op verzoek T. Berlijn geagendeerd)
Vervalt.  

11 Communicatie n.a.v. openbaarmaking verslag provincie 7 juni (mondeling)
De gang van zaken geeft geen aanleiding voor verdere bespreking. 

12 Jongerenwerkgroep (op verzoek T. Berlijn geagendeerd)
Het presidium stemt in met het voorstel om in de werkgroep ‘stimulering politieke
participatie jongeren’ te benoemen:
- T. Meendering (HvM) (voorzitter)
- R. Paarlberg/Y.Buwalda (GB)
- E. Salman (CDA)
- S. Rood/H.Louissen (D66)
- S. Heestermans (VVD)
Opdracht: een concrete actieagenda opstellen waarin wordt aangegeven hoe de 
betrokkenheid van jongeren bij (politieke) besluitvorming kan worden vergroot.

13 Vergaderschema 2023
Het presidium stemt in met het concept-vergaderschema 2023.
 

14 Functioneringsgesprekken college (mondeling)
T. Beuker constateert dat de verordening verouderd is; er zou niet meer over 
functioneringsgesprekken moeten worden gesproken maar over klankbordgesprekken, 
om het 2-zijdige karakter te onderstrepen. Dit kan verder aan de orde komen in het 
traject bestuurskracht.  

15 Rondje cultuur 
Het presidium stemt ermee in om een “Rondje Cultuur” te organiseren en hiervoor 
de gevraagde beperkte financiële middelen beschikbaar te stellen. 

16 Ambtsbezoek CdK 27 oktober; programma onderdeel raad
Geen van de presidiumleden brengt concrete wensen in t.b.v. het programma-
onderdeel voor de raad. Belangrijk is dat dit onderdeel ingevuld wordt op een wijze 
die aansluit bij de Rijksheertaken van de CdK (bv. integriteit, bestuurskracht). E. 
v.d. Bosch geeft aan dat het minder saai moet zijn dan vorige keer, wellicht kan het 
onderdeel informeel worden ingevuld. 

17

18

Integriteit: niet besproken.

Rondvraag
➢ Aanmeldingen stage: 8 raadsleden en 4 commissieleden. De stages worden na 

het zomerreces georganiseerd. 
➢ Het komt geregeld voor dat de griffie vragen uitzet naar raadsleden. Zij 

worden verzocht tijdig(er)/snel(ler) te reageren op vragen; dit voorkomt 
rappels; dit vraagt veel tijd van de griffie. 

➢ Servicedesk: het komt de laatste tijd veel voor dat er mensen ’s avonds 
vanuit de fractievleugel doorlopen naar de hal/raadzaal/werkcafé. Het alarm 
gaat dan af en Regiocontrol wordt dan gebeld. Het verzoek is om in de 
fractievleugel te blijven.    

➢ Fractievergoedingen: de griffie heeft diverse malen verzocht om informatie 
voor de fractievergoedingen Q1 2022 verstrekken. Van HvM, GroenLinks, CU 
en de BAMM worden nog stukken verwacht.  
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19 Sluiting: 20.35 uur.

Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in het presidium van 22 september 2022. 


